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fotogalerie

27. sraz veteránů
automobily, které uzrály jako víno, projely Mírovým 

náměstím v Kadani. Projížďka patřila k 27. ročníku srazu 
veteránů, který pořádal Veteran Car Club Chomutov.    

K vidění byla spousta krásných aut.
Podrobnosti na straně 2.

PiVní slaVnosti se stěhují

Návrat ke kořenům
Kadaňské pivní slavnosti se z Mírového náměstí vrátí do 
zahrad františkánského kláštera. Co k tomu pořadatele 

vede a jaký program je pro letošní ročník připraven, to se 
dozvíte v našem článku.
Podrobnosti na straně 2.

zbýVá Poslední část

Parkány opraveny
opravy kadaňských parkánů byly dokončeny. Přesněji 
řečeno, dokončeno bylo to, co dokončeno mohlo být. 

Poslední etapa - od Mikulovické brány ke střelnici, 
teprve čeká na koncepci řešení.

Podrobnosti na straně 3. 

Město zažádalo o dotaCi

Stavba Slovanu se blíží

Chcete dostávat  upozornění z radnice?
Nainstalujte si aplikaci Česká obec - načtěte QR kód

nebo na www.ceskaobec.cz

Prostor ožiVí VýuKu a PřiVítá Kulturní aKCe

DDM Šuplík otevřel obnovené atrium

Obnovené atrium v areálu DDM Šuplík by mělo sloužit výuce, volnému času i kulturním akcím.
Foto M. Šíl

ddM Šuplík otevřel v pátek 5. května 
obnovené atrium. Práce probíhaly 
od podzimu 2022, dokončeny byly                    
v minulých dnech. „jsem moc rád, že se 
tenhle nápad povedlo zrealizovat,“ řekl 
ředitel ddM Šuplík jiří Štěrba. „já myslím, 
že plán na obnovu tohoto prostoru měl 
už kdysi ředitel bývalé 4. zŠ. Chvilku to 
trvalo, ale nakonec jsme se dočkali.“

na slavnostním otevření opraveného 
atria zahrály děti z kroužku hry na kytaru. 
ten vede Willy de bolle, který si prostor 
pochvaloval. „už se opravdu těším, až 
tady budeme hrát. hned příští hodinu 
si to vyzkoušíme tady. je to vážně 

Při otevření vystoupili žáci kytarového 
kroužku, pod vedením Willyho De Bolle. 
Foto M. Šíl

Klíč od atria a nových zážitků pro celý Šuplík 
převzal ředitel Jiří Štěrba (vpravo) od starosty 
Jana Losenického. Foto M. Šíl 

Začal seriál setkávání
Potkejte se se zástupci města a jeho organizací. záleží Vám na tom, jak vypadá 

vaše okolí? něco Vás tíží a štve? Chcete, aby s tím radnice něco udělala? 
Přijďte na „své“ setkání.

najděte termín a místo pro svou oblast. dál je to jen na Vás.

podrobnosti  
na straně 4

příjemné místo a bude se tu dobře cvičit 
a zkoušet.“

to potvrdil i ředitel jiří Štěrba. „Prostor 
by měl sloužit relaxaci, výuce a rádi 
bychom tu pořádali i menší kulturní 
akce. Mám z toho velkou radost.“ 

starosta jan losenický pak řediteli 
předal klíče od atria (nikoliv symbolické, 
ale opravdové klíče od jedněch dveří) 
s přáním, aby to byly klíče hlavně od 
nových zážitků a příjemných chvil na 
Šuplíku. Poté si spolu s dodavatelskou 
firmou přiťukli nealkoholickým 
šampaňským, kytaristé hráli a všichni si 
prohlédli nové atrium. M. Šíl

Vybudování bytového domu by mělo oživit celou oblast na rozhraní sídlišť B a C. Foto M. Šíl

Kadaňská radnice zažádala o dotaci 
na vybudování bytového domu slovan. 
„Příjem žádostí byl zahájen 15. května, 
my jsme byli připraveni a žádost jsme 
hned podali,“ řekl k tomu starosta jan 
losenický.

Město několikrát zopakovalo, že 
slovan postaví i v případě, že na žádné 
dotace nedosáhne. odhadovaná 
cena celé stavby se pohybuje kolem 
180 miliónů korun. radnice má podle 
slov starosty našetřeno 95 miliónů. 
zastupitelstvo pak pro tento účel 
schválilo každoroční uvolnění dalších 
50 miliónů korun z rozpočtu města. 

financování celé stavby by tak mělo být 
zajištěno. „ovšem my bychom se měli 
chovat jako dobří hospodáři,“ dodal 
starosta. „a tak se samozřejmě budeme 
snažit na nějaký dotační titul dosáhnout. 
není to pro nás primární, ale peníze, 
které takto ušetříme, můžeme potom 
investovat jinde ve městě.“

z tohoto dotačního titulu by město 
mohlo získat až 31 miliónů, což je 
maximální přidělená částka. letos je        
v programu 800 miliónů korun, příští rok 
by v něm mělo být až 8 miliard, takže 
kdyby letošní žádost nevyšla, je velká 
šance napřesrok. M. Šíl

Analýza k rozvoji bydlení
Která místa jsou vhodná k nové bytové 

výstavbě a kam by z hlediska dalšího 
rozvoje města nebylo vhodné bytové 
nebo rodinné domy pouštět. nejen 
to by měla vyjasnit analýza k rozvoji 
bydlení v Kadani, kterou se rozhodlo 
město nechat zpracovat. „nejde jen o 
to, kde co postavit, ale i o to, abychom 
měli přehled, jak do budoucna nakládat 
s pozemky a podobně,“ vysvětlil 
starosta jan losenický. „Podobnou 
studii jsme viděli u jiných měst, kde 
se to velmi osvědčilo. Když se pak 

jedná s nejrůznějšími subjekty o jejich 
plánech, rozvoji, výstavbě, máme                                  
v rukou materiál, který nám řekne, co 
je možné realizovat a co ne. Protože ze 
studie bude jasné, kde můžeme narazit 
na budoucí výstavbu sítí, komunikací a 
podobně,“ dodal starosta.

s analýzou bude spojený také další 
úkol. a sice vytipovat možná místa, 
kde by mohl být založen nový městský 
hřbitov. ten bude nutné v příštích 
letech otevřít, protože na stávajícím už 
docházejí místa pro nové hroby. M. Šíl
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Krasavci v letech na Mírovém náměstí
Poslední dubnová sobota patřila tradičně srazu automobilových veteránů. Pořádal 

ho Veteran Car Club Chomutov a trasa jízdy veteránů vedla i přes naše město. a tak 
se v odpoledních hodinách mohli lidé přijít na Mírové náměstí pokochat pohledem 
na auta, která s lety neztratila nic na své atraktivitě. Mnohdy spíš získala. Účastníci 
jízdy měli na náměstí i jeden z úkolů, takže k obdivování jejich automobilů mělo 
publikum dost času. bylo to velmi vydařené odpoledne, které potvrdilo, že s lety 
nezraje jen přátelství a dobré víno, ale i dobré automobily. M. Šíl

26. 5. 2023

8:15 Promítání: Nové Večerníčky - Zvířátka
v kině Hvězda

9:20

8:00-12:00 Hrátky s Večerníčkem
a Maxipsem Fíkem, areál 1. zš

8:30-10:30 Workshop: Animace pořádané 
ZUŠ KS Kadaň ZUŠ – ul. Dvořákova

PÁTEK PRO ŠKOLKY A ŠKOLY

15:00-16:30 Moderovaný animační program 
Marka Fottra plný balónků kouzel a soutěží 
před kinem, zdarma

15:00-18:00 Hrací zóna: skákací hrady, herní prvky 
před kinem, zdarma

14:00-18:00 Výstava National Geographic:
Iluze perspektivy | ZUŠ - ul. Dvořákova, zdarma

17:00-17:30 Slavnostní ukončení festivalu
Moderuje Marek Fottr | v kině Hvězda, zdarma

17:45-18:45 Hnedle Vedle
vystoupení hudebního divadla
v kině Hvězda, zdarma

19:00 Promítání: Malá mořská víla
v kině Hvězda, 100 Kč

13:30 Promítání pohádkového pásma
Nové Večerníčky - Zvířátka, v kině Hvězda (20 Kč)
(Trablíci a tlamovec, Jezevec Chrujda: Jak našel 
svou velkou lásečku, Nejmenší slon na světě: 
Kouzelnické vystoupení, Kokoškovi na cestách: 
Závod ve Velkém koňoňu, Králík Fiala: Ve vysokých 
horách)

15:30 Promítání pohádkového pásma
Nové Večerníčky - Vánoce + svatba v kině
Hvězda (20 Kč) (Bílá paní na hlídání: Štědrý den, 
Zahrádka pod hvězdami: O prvním sněhu, Honza 
a beránek: Jak slavili Vánoce, Chaloupka na vršku: 
Jak byla po Vánocích svatba, Povídání o mamince 
a tatínkovi: Jak se maminka a tatínek vzali)

PÁTEK PRO VEŘEJNOST

www.kadanskypohadkovyfestival.cz

pro nejaktuálnější
informace sledujte náš profil
@kadanskypohadkovyfestival

pohádka
Život je

Program festivalu
23. 5. - 26. 5. 2023, Kino Hvězda

Hlavní partneři

Partneři

Děkujeme

Mediální partneři

Kadaňské
noviny

Generální partner

Bez Vás by Kadaňský
pohádkový festival
nevzniknul

Děéékujeme
Promítání: Klasické Večerníčky II. v kině Hvězda

10:30 Promítání: Klasické Večerníčky II. v kině Hvězda

zPátKy Po Pěti leteCh

Pivní slavnosti se vracejí do klášterních 
zahrad

Po pěti letech se pivní slavnosti vracejí 
na místo, kde tradice kadaňského 
pivního festivalu vznikla. tedy do zahrad 
františkánského kláštera.

„jsem moc ráda, že se akce vrací tam, 
kam podle našeho názoru patří a kde má 
nejlepší atmosféru,“ svěřila se ředitelka 
KzK jana čechová. „Mírové náměstí je 
skvělý reprezentativní prostor, ale ve 
františkánských zahradách má celá 
slavnost úplně jiné kouzlo. není a nikdy 
to neměla být tak masová událost, jakou 
je třeba Císařský den. spíše akce pro 
lidi, kteří chtějí strávit den v krásném 
prostředí s dobrou hudbou, výborným 
pivem a víceméně odtržení od shonu 
centra města. a na to je areál zahrad 
ideální.“ 

Program Kadaňských pivních 
slavností je dlouhá léta pevně daný. 
jeho jádrem je prezentace piv lokálních 

Prim při slavnostech hraje pivo. S ním ale i 
hudba a příjemná atmosféra. Foto M. Šíl

Jedním z vystupujících bude i Flaškinet. 
Hudební duo, které hraje na lahve naplněné 
vodou. Foto  Donald Judge

pivovarů spojená se soutěží o kadaňský 
korbel, který je přidělován na základě 
diváckého, v tomto případě spíše 
pijáckého, hlasování. Chybět ovšem 
nebude ani hudba. 

Vystoupí kapely the Crash, so fine, 
tajfun a Piknik (Michal tučný revival). 
na relaxační zahradě bude vystoupení 
flaškinetu (hra na láhve). hudební 
doprovod k zahájení, k soutěžím a 
dalším bodům programu obstarají 
bubeníci drum band f. z. 

a to není vše. Pro návštěvníky jsou 
připraveny pivní soutěže, pro děti 
atrakce a doprovodný program. 

Vstupné na celodenní akci činí 100 Kč 
pro dospělé, 50 Kč pro děti nad 130 cm, 
děti do 130 cm mohou přijít zdarma. 

Pořádající Kulturní zařízení Kadaň 
apelují na návštěvníky, aby respektovali, 
že na pivní slavnosti není možné přijít se 
psy nebo s jízdními koly.    M. Šíl

Toto DKW ze třicátých let bylo jedním z nejkrásnějších veteránů, který byl k vidění. K radosti všech 
přítomných hledalo správnou cestu, takže se na náměstí „otočilo“ hned několikrát. Ale to bylo jen 
dobře, krásné věci je dobré vidět vícekrát. Zajímavostí je, že firma DKW sídlila v saském Chemnitz 
a Shoppau a byla jednou ze čtyř automobilek, které se později spojily do značky Audi. 
Foto M. Šíl

Tento Citroën zaujal elegantní karoserií. 
Foto M. Šíl

Staré BMW na 27. ročníku srazu ostudu 
rozhodně neudělalo. Foto M. Šíl

Vůz Rolls & Royce platil v osmdesátých 
letech za nejdražší automobil světa. Luxus 
na kolech patří k automobilovému vrcholu 
dosud. Pamatuji si, jak jsem coby kluk listoval 
encyklopedií a přál si jednou tohle auto vidět 
na vlastní oči. A ejhle - stalo se po desetiletích           
v Kadani na náměstí... Foto M. Šíl

Zručnost a zdatnost museli účastníci jízdy 
prokázat při výměně vložky vzduchového 
filtru. Rozšroubovat, vyndat, vložit nový a 
zašroubovat. Ti nejrychlejší to celé zvládli za 
sedmnáct sekund. Je to ovšem dovednost, která 
se vyplatí už jen majitelům veteránů.
Foto M. Šíl

IFA 8 je přímým následovníkem automobilů 
DKW po rozdělení Německa. S podobným 
autem (DKW F89 Universal) najel český 
cestovatel John Ladislav Brom v padesátých a 
šedesátých letech minulého století víc než sto 
tisíc kilometrů Afrikou. Foto M. Šíl

Je libo Volhu? Není to tedy taxi, jako v te-
levizním seriálu, ale alespoň barva sedí. 
Nápis na dveřích upomíná na dobu, kdy nás 
nehlídala policie, ale Veřejná bezpečnost. Za 
Volhou je pak částečně vidět její následovník      
z osmdesátých let -Lada. Foto M. Šíl

AUTOMOBILŮ, KTERÉ SE ZÚČASTNILY JÍZDY, BYLO 
NĚKOLIK STOVEK. VÍCE FOTOGRAFIÍ, TENTOKRÁT OD 
JIŘÍHO HUBA, NAJDETE ZDE:

Kadaň vydala 
novou sérii 
vlastních 
poštovních známek

Celkem dvacet pět motivů z města 
se objevuje na nové sérii poštovních 
známek, které v těchto dnech vydala 
Kadaň. najdete na nich pamětihodnosti 
jako hrad či barbakán nebo železniční 
most, ale také Maxipsa fíka a letos už i 
kadaňskou observatoř.

Celý arch stojí 800 korun, jednotlivá 
známka pak 30 Kč. určeny jsou 
samozřejmě primárně jako propagace 
města. Výletníci si koupí pohled a 
ofrankují ho originální kadaňskou 
známkou. známky jsou ke koupi v tiC 
Kadaň. Protože se jedná o ceninu, 
nemohou být zasílány poštou. M. Šíl

KPF - program
Protože program je bohatý a rozsáhlý, 

přinášíme jeho hlavní body.

Úterý 23. 5.
16:00-18:00 Workshop: lunapark 
filmových vynálezů
16:15-16:45 slavnostní zahájení KPf 2023: 
17:00-18:00 Motivační beseda s raegem

Středa 24. 5.
16:20-17:00 Vystoupení pěveckého 
sboru zuŠ Ks Kadaň
17:00-18:00 beseda: jan čenský

Čtvrtek 25. 5.
16:00-18:00 Workshop: filmové herectví 
pro děti
16:30-17:30 halabala show s hopsíkem 
a králíkem hopíkem

Pátek 26. 5.
17:00-17:30 slavnostní ukončení 
17:45-18:45 hnedle Vedle
toto je jen zloMeK programu. 
Kompletní program najdete na 
webu nebo facebooku Kadaňského 
pohádkového festivalu.     M. Šíl
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Vyhořelá cihelna rozhodně nekončí!
zbýVá obnoVit jen Poslední část

Projděte se po opravených parkánech

společnost Cihelna Kadaň, která  před 
časem přišla o jednu historickou budovu 
kvůli mohutnému požáru, rozhodně 
nekončí se svou činností. Požár jí 
samozřejmě způsobil značné škody, ale 
společnost už má plán, jak co nejrychleji 
obnovit výrobu.

Cihelna Kadaň, a.s. produkuje 

Opravují fasádu KD StřelniceNadace ČEZ podpořila výsadbu  
21 nových habrů

stromy tvoří přirozenou hranici areálu 
na rafandě, kde je sportovní hřiště a 
parková úprava. „stromy, které tu jsou, 
už dožívají. a proto jsme se rozhodli 
vysadit tu nové habry, které jednak 
ohraničí celý prostor, jednak částečně 
nahradí stárnoucí stromy. ty bude 
ovšem průběžně také nahrazovat,“ řekl 
Miroslav jancák z odboru životního 
prostředí.

Výsadbu podpořila částkou 149 982 Kč 
nadace čez. „grant stromy nadace čez 
letos vstupuje do dvacátého ročníku 
a jsem rád, že Kadaň je pravidelným 
příjemcem grantových peněz,“ řekl 
mluvčí skupiny čez ota schnepp.

Výsadba jedenadvaceti habrů vyšla 
celkem na 200 tisíc korun.    M. Šíl

Ruku k dílu přiložil i kadaňský starosta Jan 
Losenický. Foto M. Šíl

cihly a další produkty pro opravu 
historických památek. jde o ruční 
výrobu, o kterou je velký zájem. Cihelna 
má nasmlouvané velké množství 
zakázek, a tak se rozhodla pro účelnou 
improvizaci. dočasně výrobu přesune 
do suterénu vyhořelé budovy, který má 
železobetonový strop, a tak se ho požár 
nijak nedotkl. sušárnu přemístí do jiného 
objektu. to by mělo umožnit obnovení 
výroby v řádu týdnů a měsíců.

„My jsme si prošli spáleniště spolu 
s majitelem panem grmelcem. je 
odhodlaný výrobu obnovit nejpozději 
na podzim, částečně už dříve,“ řekl 
starosta jan losenický. „Pro město 
je tento provoz zajímavý a atraktivní. 
shodou okolností jsme asi tři týdny před 
požárem mluvili o tom, že by bylo pěkné 
tu ruční výrobu zpřístupnit veřejnosti. 
nějaký způsob se určitě najde. bylo by to 
skvělé, protože to je kus historie. bereme 
to tak, že i tohle je svým způsobem 
reprezentace našeho města. Vždyť lidé 
ve světových památkách pak třeba 
chodí po cihlových dlažbách z Kadaně.“

další možností, jak využít spolupráci 
radnice a Cihelny Kadaň, je zpřístupnění 
věže v jejím areálu. ta by mohla coby 
rozhledna nabídnout pohled na město   
z úplně jiného úhlu, než jsou lidé zvyklí.

Všechny tyto plány jsou samozřejmě 
věci, které si vyžádají čas. Prvotní je pro 
společnost rychlé obnovení činnosti, 
naštěstí má od svých odběratelů 
signály, že se mohou s přihlédnutím 
k okolnostem přizpůsobit pozdějším 
dodávkám.

doufejme tedy, že i v případě cihelny 
bude platit staré rčení, že všechno zlé 
je pro něco dobré a požár nastartuje 
rozvoj továrny, který prospěje celému 
městu.    M. Šíl

Pohled na vyhořelý areál od východu. 
Foto M. Šíl

V minulých dnech byly dokončeny 
práce na obnově další části kadaňských 
parkánů. Šlo již o předposlední část. 
„tato část parkánů nenabízí takový 
výhled jako předchozí,“ řekl starosta jan 
losenický. „Přesto rozhodně stojí za to si 
ji projít. My máme obrovské štěstí v tom, 
že tři čtvrtiny opevnění jsou v našem 
městě zachované a mohou s městem 
žít,“ doplnil. 

opravená část tak nabízí nejen 
atraktivní pohledy na řeku a okolní 
krajinu, ale i relaxaci tam, kde výhledy 
příliš nelákají. také trochu poučení na 
Katově plácku a třeba i jednu novinku. 
Veřejné truhlíky s bylinkami. z těch si 
budou moci lidé na procházce utrhnout 
bylinky domů. čas ukáže, jak se tahle 
novinka ujme a osvědčí.

dosavadní opravy parkánů vyšly 

Veřejné bylinkové truhlíky. Foto M. Šíl město na 30 miliónů korun. jde o 
celkovou částku, kterou Kadaň zaplatila 
za úsek od hradu až ke středověké baště. 
Včetně promenády a dalších staveb.

nyní zbývá vyřešit poslední, 
ovšem nejsložitější část. tedy úsek 
od Mikulovické brány směrem ke 
Kd střelnice. hledání rozumného 
a realizovatelného řešení zabere 
pravděpodobně několik let. M. Šíl

Úsek od Katova plácku k baště. Foto M. Šíl

začala druhá fáze opravy fasády Kd 
střelnice. jde o severní a východní 
stěnu. Práce by měly trvat zhruba pět 
týdnů. „součástí opravy fasády bude i 
zrestaurování erbu, který je umístěn nad 
hlavním vchodem do střelnice,“ svěřila 
se ředitelka KzK jana čechová.

Kd střelnice byl po rozsáhlé 
rekonstrukci otevřen a uveden do 
provozu v říjnu 2006. Po sedmnácti 
letech byla oprava fasády již nutná. M. Šíl 
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záleží VáM na toM, Co se děje Ve VaŠeM bydliŠti?

Jarní Setkávání začalo - přijďte 

ZŠ Rudolfa Koblice u starosty a v KN

MizejíCí eleKtrárna

Z prunéřovské jedničky moc nezbývá
už je tradicí, že se vedení radnice 

a městských organizací pravidelně 
schází s obyvateli jednotlivých sídlišť a 
městských částí. takzvaná setkání jsou 
dvě - jarní  a podzimní. ta jarní právě 
začala.

První se uskutečnilo ve středu 17. květ-
na na sídlišti a. Pokračovat budou další 
sídliště dle rozpisu (viz leták) a letos se 
poprvé k setkávání připojí i Kadaňská 
jeseň, kde proběhne setkávání 19. červ-
na i pro okolní obce.

setkávání je příležitostí, jak mohou 
obyvatelé města osobně sdělit své 
připomínky, nápady, výtky či cokoliv 
dalšího, co je ve městě těší či trápí. ze 
setkání vzešlo už mnoho zajímavých 
a prospěšných věcí. na každém z nich 
se pořídí soupis podnětů a připomínek 
a zároveň se sdělují výsledky toho, co 
pálilo lidi na minulém setkání. 

na každé setkání chodí i zástupci 
technických služeb, městské policie, 
odborů dopravy a životního prostředí a 
další. a nutno říct, že se nic neopomíjí a 
nic se takříkajíc nesmete ze stolu. buď 
se věc vyřeší, nebo jsou předloženy 
důvody, proč to nejde.

Pokud se vám kvůli práci nehodí čas 
setkání, máte možnost sdělit své nápady 
či podněty městu i online na adrese:
www.setkavanikadan.cz/namety    M. Šíl

týden povolání - rodiče navštívili děti 
ve škole a děti ze škol navštívily rodiče     
v práci. Co vlastně dělá táta? je staros-
ta. a co to znamená? no, že je pořád               
v práci... i když si děti ve škole říkají, jakou 
profesi vykonávají jejich rodiče, často 
nevědí, co to slovo vlastně znamená. 
změnit to pomáhá i akce týden povolá-
ní. rodiče přijdou a promluví o tom, co 
všechno ve svém povolání dělají. tak na 
zŠ rudolfa Koblice přišli například učitel-
ka ze zuŠ, záchranář nebo houslistka.

ne všichni ale mohou do třídy přijít, 

a tak se žáci 3.a ze zŠ rudolfa Koblice 
vydali za dvěma rodiči přímo k nim do 
práce. a namířeno měli za dvěma tatín-
ky. jeden z nich dělá starostu a druhý 
novináře.

nejprve se sešli v redakci Kadaňských 
novin, kde se dozvěděli, jak se takové 
noviny píší, jak často vycházejí, kolik mají 
novinářů a co by měl správný novinář 
umět. na radnici je přivítal starosta, pro-
vedl je historickou budovou a vysvětlil, 
co obnáší jeho práce a kde všude musí 
být. M. Šíl

U starosty Jana Losenického. Foto L. Holasová V redakci Kadaňských novin. Foto L. Holasová

z povrchu zemského mizí vše, co 
ještě připomíná elektrárnu Prunéřov i.  
společnost čez ji definitivně odstavila 
z provozu 30. června 2020, přičemž 
od té doby až do současnosti zde 
probíhají práce spojené s likvidací 
celého výrobního areálu. Po demontáži 
výrobních technologií, realizaci 
nezbytných přeložek potrubí a dalších 
společných „věcí“ s Prunéřovem ii, ale 
například i vytyčení nových tras pro 
hasiče, nastal již loňského května  čas 
faktických demolic objektů. jako první 
přišly na řadu čtyři ventilátorové chladicí 
věže a po nich další  stavby.  

Momentálně stojí už jen strojovna, 
mezistrojovna a kotelna, v konečné fázi 

demolice jsou oba objekty absorbce 
a hlubinný zásobník paliva. ze všeho 
ostatního jsou už jen tisíce tun šrotu a 
hromady betonové suti. Vše tedy spěje 
k tomu, aby ve druhé polovině letošního 
roku byla celá lokalita připravena               
k využití.     O. Schnepp

Letecký snímek, ze kterého je patrné, jak dalece likvidace elektrárny pokročila. Foto Ota Schnepp

Demolice sil na vápenec. Foto O. Schnepp

Nakládání šrotu na vagóny. Po kolejích odjíždí 
jen to, co skončí v huti. Šrot se strojně stříhá 
nebo pálí na menší kusy, aby mohla být při 
nakládce plně využita kapacita vagonů. Když 
je takto připraveno dostatečné množství šrotu, 
je přistaven vlak. Do každého z pětadvaceti 
vagonů se vejde 45 tun šrotu. Elektrárna 
Prunéřov I  měla „v sobě“ 40 000 tun železa 
všeho druhu. Foto O. Schnepp
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nazdar! My jsMe braziliánCi

Čtyři města Jana Antonína Bati

Markéta Pilátová při prezentaci knihy S Baťou v džungli. Foto M. Šíl

do brazílie se Markéta Pilátová dostala 
jako krajanská učitelka. učila češtinu ve 
dvacetimiliónovém městě sao Paulo, 
ale také ve vnitrozemském městě 
bataypora. Ve věži kadaňské knihovny 
vyprávěla o tom, co krajany ve třetí 
generaci vedlo k tomu, aby se učili jazyk 
svých dědů a pradědů. „někteří z nich 
ještě uměli česky velmi dobře, ale i když 
jazyk znali, úplně jim chyběl kontext a 
některé souvislosti. třeba normalizační 
období. to nezažili, a tak když jsem jim 
pouštěla film Pelíšky, vlastně nevěděli, 
o čem je,“ přiblížila Markéta Pilátová. 
„nedorozumění přišlo třeba hned na 
začátku. Pozdravila jsem je ahoj!, a to 
byl oheň na střeše. jaké ahoj, vždyť to je 
laciné, vulgární...oni se zdravili nazdar! 
Po sokolsku.“ s motivací to bylo také 
různé. někdo se chtěl učit, aby se mohl 
vrátit do čech, ale byly i jiné motivy. 
“jedna paní mi řekla, že její manžel byl 
čech. žil s ní v sao Paulu, ale doma měl 
milenku, se kterou si stále dopisoval. a 
ona si ty dopisy chtěla moc přečíst...,“ 
řekla Markéta Pilátová. „bohužel po 
čtyřech lekcích přestala chodit. Mně 
bylo líto, že nevím, jak ten příběh skončí. 

tak jsem ho začala sepisovat a vznikla             
z toho kniha žluté oči vedou domů, kde 
jsem ty dvě ženy nechala, aby se potkaly 
a spřátelily...“

Markéta Pilátová ovšem přijela 
představit hlavně svoji novou knihu         s 
baťou v džungli. ta se věnuje životu a 
osudům jana antonína bati, nevlastního 
bratra zakladatele světoznámé firmy, 
kterou po jeho smrti na základě závěti 
převzal. „byl to cílevědomý, pracovitý, 
ale také megalomanský člověk,“ 
řekla o něm Pilátová. „V bra-zílii založil 
čtyři města bataguass, Mariapolis, 
bataypora a batatuba, kde       v roce 
1965 zemřel. Měl spoustu skvělých 
vlastností, ale taky takové, které se mi 
vůbec nelíbily,“ pokračovala Markéta 
Pilátová. Proto se rozhodla knihu 
napsat tak, že ji retrospektivně vypráví 
duch jana antonína bati. Vycházela                                  
z vyprávění dolores bata arambašič, 
která je jeho vnučkou a se kterou se 
setkala při svém působení ve městě 
bataypora.

Večer ve věži s Markétou Pilátovou byl 
velmi příjemným setkáním s osudy nejen 
j. a. bati, ale i dalších českých krajanů, 

kteří, jak řekla autorka, hledají své místo 
ve světě. báječné bylo, že přišlo i velké 
množství mladých lidí. M. Šíl

Šansony české i francouzské - Marta Balejová
společnost kruhu přátel hudby               

v Kadani ve spolupráci s KzK připravila 
další koncert. Šansony v podání skvělé 
zpěvačky Marty balejové. ta patří mezi 
znamenitě vyhraněné šansoniérky. 
okruh jejích písní vlastních i převzatých 
ze světového repertoáru dobře 
vymezuje její vidění současného světa. 
je to vidění zaujaté proti marnosti a 
lhostejnosti. bez falše zbytečné naděje, 
že lidské osudy končí happy endem. 

za posledních deset let Marta získává 
stále větší oblibu na pravidelných 
večerech pořadů Šanson, věc veřejná 
na pražské Malé straně. obdivuhodně 

interpretuje písně Édith Piaf s jejími 
originálními texty, ale i v češtině ve 
svém vlastním překladu. nemalou 
část repertoáru Marty balejové tvoří 
také její vlastní šansonová tvorba. 
Má přesvědčivý výraz, který je živým 
srdcem každého dobrého šansonu.

na vlastní uši se o tom můžete 
přesvědčit ve čtvrtek 25. května                  
v kostele stětí sv. jana Křtitele od 19 
hodin. Vstupenky jsou v obvyklých 
předprodejích - v tiC Kadaň, na webu 
www.kultura-kadan.cz a samozřejmě 
i na místě.  děkujeme generálnímu 
partnerovi skupině čez.         M. Šíl Marta Balejová
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už popatnácté se otevřou dveře 
kostelů v celé republice. ani Kadaň 
nebude výjimkou. otevřou se všechny 
kostely v Kadani a kostel sv. Vavřince         
v želině. Program je letos znovu nabitý 
a pestrý. ti, kdo budou chtít, mohou             
s kostely strávit opravdu celou noc. 
zahájí ji zvonění kadaňských zvoníků na 
zvony děkanského kostela Povýšení sv. 
Kříže. 

lidé se dozvědí zajímavosti z historie 
budovy děkanství, prohlédnou si i jeho 
sklepení s komentářem. na zahradě 
bude hořet oheň, kde se lidé budou 
moci sejít, popovídat, opéct si buřty.

Ve všech kostelích je připraven 

Turistické

Letní otevírací doba (1. 4. - 31. 10.) 

 PO 8.00 - 17.00
 ÚT 8.00 - 16.00
 ST 8.00 - 17.00
 ČT 8.00 - 16.00
 PÁ 8.00 - 17.00
 SO 8.30 - 17.00
 NE 8.30 - 17.00

CzechPoint PO-PÁ 8.00-15.00

Adresa: 
jana Švermy 7, 432 01 Kadaň, 
telefon: +420 474 319 550
mobil: +420 725 763 497
e-mail: infocentrum@kultura-kadan.cz

Kontakt na MP
Telefony:
operační služba, 24 hodin denně
mobil: 606 310 014,  474 332 298

www.m
pkad

an
.eu

Křížovku pro vás sestavil Václav Jirkovský.

Inzerce

Vyklízení domů, bytů,  chat.
telefon: 601 521 459

SBĚRNÝ DVŮR 
otevírací doba

Po 8.00-12.00    12.30-17.00
Út 8.00-12.00    12.30-16.00
st 8.00-12.00    12.30-16.00
čt 8.00-12.00    12.30-17.00
Pá 8.00-12.00    12.30-16.00
so 8.00-16.00
neděle a státní svátky zavřeno

informační
centrum

Rozmístění kontejnerů
SOBOTA 10. ČERVNA
8,00 – 8,30 u stadionu 1216
8,45 – 9,15 u stadionu 1228
9,30 - 10,00 bystřická 1239
10,15 - 10,45 Chomutovská 1258
11,00 – 11,30 Chomutovská 1363
12,15 – 12,45 Prunéřov 167
13,00 – 13,30 golovinova 1699
13,45 -  14,15 golovinova 1340

Ze zápisníku 
městské policie
V nemocnici mu bylo teplo
14. dubna po páté hodině ráno byla 
přivolána hlídka městské policie do 
nemocnice, kde se nacházel muž, který 
odmítal prostory nemocnice opustit i 
přesto, že byl již dříve ošetřen a žádnou 
další péči nepotřeboval. Muž byl 
rakouské národnosti a strážníci se s ním 
dorozuměli anglicky. Muž jim vysvětlil, 
že odejít nechce, protože je mu tam 
teplo.  doklady u sebe neměl, a tak byl                   
k prokázání totožnosti převezen na 
Policii čr.

Mytí na nevhodném místě
17. dubna po desáté hodině 
dopoledne byla hlídka městské policie 
upozorněna, že u zahrádek v bystřici 
si u pramene vodního toku někdo 
umývá motorové vozidlo. strážníci na 
místě zastihli muže z Chomutova, který 
do vozidla skládal pneumatiky. sdělil 
jim, že si neumýval vozidlo, ale pouze 
pneumatiky. dostalo se mu poučení 
a případ dořeší odbor životního 
prostředí.

na Kadaňském pohádkovém festivalu 
se u červeného stánku můžete setkat 
s lidmi z Charity Kadaň. Přímo před 
kinem hvězda od úterý 23. do pátku 26. 
kina vždy od 14 do 18 hodin. Co charitu 
motivovalo ke spolupráci s festivalem, 
js“me se zeptali ředitele jana Palečka: 
„tématem naší přítomnosti na festivalu 
je hlavně pomoc, pomoc člověku, který ji 
opravdu potřebuje a velmi mu prospívá. 
budeme shromažďovat Vaše finanční 
dary pro ondráška armstarka z Kadaně, 

Kadaňská charita na pohádkovém       
festivalu

Letošní program 
bude znovu velmi 
bohatý

které mu umožní další specializovanou 
terapii na neurologické klinice.“

zástupci charity samozřejmě rádi 
prozradí všechno o našich minulých, 
ale hlavně současných a budoucích 
projektech a aktivitách, včetně příběhu 
tohoto nemocného chlapce. zodpoví 
jak dotazy, tak si vyslechnou návrhy, 
nápady, ale i kritiku pro zlepšení 
komunitní práce. „těšíme se na setkání 
s Vámi. děkujeme, že nám pomáháte 
pomáhat,“ dodal jan Paleček.   M. Šíl

program. Vystoupení sborů, promluvy 
kněze na téma křest, ale třeba i slam 
poetry na stejné téma.

V růžencové kapli proběhne výstava 
grafik jáhena jana hrubého, v kostele 
Povýšení sv. jana Křtitele promluví farář 
o malbách na jeho stropě, které jsou  
věnované právě životu tohoto světce.

Kompletní program najdete na webu 
www.kadanskenoviny.cz nebo po 
načtení Qr kódu.      M. Šíl

NAČTĚTE QR KÓD:

dokončena byla drobná oprava 
silnice mezi sídlištěm obránců míru 
a hřbitovem. Připravena byla několik 
let, ale realizaci bránily nevyjasněné 
majetkové vztahy.  objekt Kohinoru 
ale změnil majitele a tomu novému 
přišla oprava rozumná a potřebná, a 
tak s opravou souhlasil. nový asfalt byl 
položen i na vjezd a výjezd.            M. Šíl

Obránci míru 
dostali nový asfalt
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Rodinná  
a společenská 
kronika

Kino Hvězda
ul. Kpt. jaroše 1466, Kadaň
tel.: +420 474 334 481
www.kinokadan.cz

PáteK 19. 5. / 17.00 hodin
MYŠKA PATTIE: NA VLNÁCH DOBRODRUŽ-
STVÍ
rozzlobit některého z bohů ve staro-
věkém řecku rozhodně není dobrý 
nápad. a stárnoucí slavný hrdina jason 
právě pořádně naštval samotného boha 
moří Poseidona. zvídavou a neposed-
nou myšku Pattie a jejího neohrabaného 
kočičího kamaráda sama tak čeká 
hodně nebezpečný úkol. animovaný / f / 
2023 / 95 min. / 140 Kč

PáteK 19. 5. / 20.00 hodin
ŽIVOT PRO SAMOUKY
život po čtyřicítce s nadhledem a pořád-
nou dávkou sarkasmu. hlavní postava 
Klára umí být ve čtyřiceti pořád stejně 
nejistá a zmatená jako v osmnácti, 
jenom už to nevypadá tak roztomile. re-
žie: jitka rudolfová, hrají: jana Plodková, 
barbora seidlová, zuzana Kronerová, ja-
roslav Plesl, david Švehlík, Václav neužil, 
simona babčáková. Komedie / čr / 2023 
/ 90 min / 140 Kč
 
sobota 20. 5. / 14.00 hodin
Nejen pro seniory: OSTROV
Komedie ostrov vypráví o tom, že když 
se z rozhádaných manželů nečekaně 
stanou osamělí trosečníci na tropickém 
ostrůvku, pak jim pro záchranu a přežití 
nezbývá nic jiného, než začít si znovu 
naslouchat a najít k sobě cestu zpátky. 
režie: rudolf havlík, hrají: jana Plodková, 
jiří langmajer. Komedie / čr / 100 min. / 
80 Kč

sobota 20. 5. / 17.00 hodin
SUPER MARIO BROS. VE FILMU
na celém světě nenajdete populárnější 
instalatéry, než jsou kníratí bráchové 
Mario a luigi. legendární hrdinové ze 
slavných videoher se vydávají na filmové 
plátno v doprovodu studia illumination, 
které stvořilo sérii já, padouch.. animo-
vaný / usa / 2023/ 92 min. / 140 Kč

sobota 20. 5. / 20.00 hodin
RYCHLE A ZBĚSILE 10
ani ten nejrychlejší řidič na světě nedo-
káže ujet před minulostí. zjistí to i drsňák 
dominic toretto, kterému osud přihrál 
do cesty nejzáludnějšího nepřítele. 
Muže, jehož kdysi připravil o všechno, a 
který mu to chce vrátit i s úroky. režie: 
louis leterrier, hrají: Vin diesel, Michelle 
rodriguez, tyrese gibson. akce / usa / 
2023 / 129 min. / 150 Kč

neděle 21. 5. / 14.00 hodin
MYŠKA PATTIE: NA VLNÁCH DOBRODRUŽ-
STVÍ
rozzlobit některého z bohů ve staro-
věkém řecku rozhodně není dobrý 
nápad. a stárnoucí slavný hrdina jason 
právě pořádně naštval samotného boha 
moří Poseidona. zvídavou a neposed-
nou myšku Pattie a jejího neohrabaného 
kočičího kamaráda sama tak čeká 
hodně nebezpečný úkol. animovaný / f / 
2023 / 95 min. / 140 Kč

neděle 21. 5. / 17.00 hodin
3D STRÁŽCI GALAXIE: VOLUME 3
Ve snímku strážci galaxie: Volume 3 
od Marvel studios se oblíbená parta 
vesmírných ztroskotanců zabydluje na 
Kdovíkde. jejich spokojený život však 
brzy naruší ozvěny rocketovy bouřlivé 
minulosti.  režie: james gunn, hrají: 
Chris Pratt, zoe saldana, Vin diesel, bra-
dley Cooper. sci-fi, akce / usa / 2023 / 149 
min. / 160 Kč

Úterý 23. 5. / 16.15 hodin
SLAVNOSTNÍ ZAHÁJENÍ KADAŇSKÉHO 
POHÁDKOVÉHO FESTIVALU
Před Kinem hvězda.

Poděkování

Mezinárodní modelářský úspěch

ARCHEOklub Kadaň na vyhlášení ceny 
Zlatý mamut

Když si grafik hraje s písmeny

Ve čtvrtek 27. dubna proběhl v našem 
oblíbeném Cavern Clubu střelnice jeden                
z dalších koncertů. tento byl však trošku 
jiný než ostatní, na kterých jsem byla. 
Proč jiný? 

už jenom ten název…  nestraŠŠ. bát 
jsme se však opravdu nemuseli, ba 
naopak. hudební skupinu totiž tvoří 
nám hodně známí lidé, které běžně 
potkáváme v Kadani na ulici, naši 
kamarádi, známí – Verča stráníková, 
Martin Šíl a jirka Štěrba. že to jsou 
hudebníci, jsem věděla, ale že tvoří 
takhle dobré trio, ne. a když k nim 
přidáme ještě jana nerudu, jehož texty 
zhudebnili, stálo to za to.  

Velice dobře jsme se bavili a o smích 
nebyla nouze. děkujeme za hezký večer. 
doufáme, že nás nenecháte dlouho 
čekat s dalším koncertem.  

                                                 Sylva Unčovská

ráda bych touto cestou poděkovala 
za lidský přístup, ochotu a péči na 
oddělení jiP - interna kadaňské 
nemocnice.

V dubnu 2023 jsem byla po zánětu 
slinivky hospitalizována na tomto 
oddělení a všechen personál v čele          
s primářem Mudr. Vrškou se ke mně 
choval moc hezky a profesionálně.

děkuji moc za vše a hlavně za to, že 
jsem se po 14 dnech mohla v pořádku 
vrátit domů. jsou to lidé na svých 
místech. děkuji, s úctou Vlasta Kocelská

zástupci arCheoklubu Kadaň se 
zúčastnili slavnostního vyhlášení ceny 
zlatý mamut 2022. Výsledky ceny za 
počin v popularizaci archeologie byly 
vyhlášeny 15. května v brně. arCheoklub 
byl nominovaný společně s uaPP Most 
za projekt acrhaeomontan @ school. 
jak obstál, budeme informovat v dalším 
čísle Kn.    M. Šíl Cena Zlatý mamut. Foto ARÚB

Klub Kadaňských plastikových mo-
delářů (KPM) se ve dnech 22.-23. dubna 
zúčastnil 25. ročníku soutěže plasti-
kových modelářů v maďarské Mošoni 
(Mosonmagyaróvár). Celkem se sešlo                      
3 025 modelů všech kategorií od osmi 
set modelářů ze 40 zemí celého světa. 
KPM Kadaň dosáhl na dvě umístění. to-

máš Pavlík, kategorie hobby dioramata 
1/72, byl na 2. místě a richard Pavlík, kate-
gorie hobby závodní auta, na 3. místě. 

zájemci o stavění modelů se mohou 
přijít podívat každé pondělí od 16 do 19 
hodin na kroužek plastikových modelářů 
v ddM Šuplík Kadaň.  Richard Pavlík

Oceněné modely Tomáše (vlevo) a Richarda Pavlíkových. Foto R. Pavlík

Viděli jste, slyšeli 
jste...

Trio NeStraŠŠ. Zleva M. Šíl, V. Stráníková a J. 
Štěrba. Foto S. Unčovská

Playstation a senioři? spojení možná 
méně tradiční, nicméně při volbě 
správné gamesky plně funkční, přínosné 
a obohacující. důkazem budiž obyvatelé 
kadaňského domova pro seniory, kteří 
usedli za volant závodního speciálu a 
prověřili, mnohdy po opravdu dlouhých 
letech, své umění. 

jaké to bylo? Kouzelné… sledovat 
hravost a zápal závodníků dříve 
narozených, kterak na herní konzoli bez 
ostychu a bázně načítají ujeté kilometry, 
to vážně stojí za to. Pár minut na zvykání, 
osahat řídící kolo, ošlapat plyn a brzdu, 
připomenout si správný grif a hurá na 
dráhu. Výše zmíněná řidičská přestávka, 
a výjimkou není ani několik desítek 
let, jako by ani nebyla. Šoféři si své 
opětovné chvíle za volantem skutečně 
užívali. „je to paráda, ani se mi nechtělo 
končit,“ usmívá se nadšeně paní 
hanka, „vybavily se mi všechny řidičské 
vzpomínky. Mívala jsem sto desítku erko 
(Škoda 110r Coupé), to byla krása. také 
papíry jsem měla na kde co, motorka, 
auto, zemědělské stroje, dlouhá léta 
jsem jezdila jako kombajnérka. to už ani 
není pravda.“ 

Závodní simulátor připomněl seniorům řidičské umění

Podobné pocity jako hanka měli i 
ostatní. Vraceli se v čase, vzpomínali 
na své plechové miláčky, mezi řečí 
došlo i na dnes již úsměvné historky                         

s pokutami. na začátku byla položena 
řečnická otázka, na konci si lze v klidu 
odpovědět. Playstation a senioři…(?), 
proč ne.    Zdeněk Moravec

Na plný plyn! Jízda seniory neuvěřitelně bavila. Foto Zdeněk Moravec

galerie josefa lieslera připravila 
workshop jana hrubého na téma 
lettrismu - grafické techniky, která je 
zaměřena na hru s písmeny. jan hrubý 
ukázal, že i tak prostá věc jako písmena 
může vytvořit dílo, které dokáže 
nadchnout a mít i neuvěřitelný vtip a 
hloubku. Workshopu se zúčastnily jak 
děti ze škol, tak i veřejnost, pro kterou 
byl přichystán ve čtvrtek 11. května. 
zúčastnily se ho jak děti, tak i dospělí. a 
nutno říct, že nadšení odcházeli jedni i 
druzí. M. Šíl

Děti ze Sluníčkové školy na workshopu. Foto 
Galerie J. Lieslera
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sPortoVní Klub se rozVíjí

TJ Spartak Perštejn a jeho snaha o 
všestranný rozvoj dětí na našich školách

dalŠí ÚsPěCh Katů

Starší žákyně FBC DDM Kati Kadaň 
vyhrály ligu!

díky podpoře národní sportovní 
agentury se můžeme ve větší míře 
věnovat rozvoji pohybových dovedností 
v rámci projektu „správný pohyb, 
zdravé tělo“ celkem ve 2 mateřských a 6 
základních školách. Projekt navazuje na 
naši předchozí spolupráci s institucemi 
z Karlovarského kraje, středočeského 
kraje a našeho Ústeckého kraje. na 
jednotlivých lekcích se naši trenéři 
věnují správnému rozvoji pohybového 
aparátu zábavnou formou, a ukazují tak 
učitelům 1. stupně nebo učitelům v MŠ, 
že i tělocvik lze udělat zábavnou formou.

 děti si například zahrály úpolové hry, 
které nebývají tradiční náplní hodin 
tělesné výchovy. dále zdokonalovaly 
například reakční rychlost, obratnost 
nebo rychlostní schopnosti a vše 
formou, která je bavila. Po každé lekci 
se pohyb podpořil odměnou, která 
jim dodala potřebné vitamíny. díky 
tomuto kroku máme šanci dětem 
vštípit správné návyky, ať už pohybové, 
nebo stravovací. děti také obdrží řadu 
dárkových předmětů našeho klubu 
jako odměnu za skvělou práci, protože 
díky tomuto projektu se snažíme zvýšit 
povědomí o ne tak známém futsalu, 

který spartak Perštejn hraje na nejvyšší 
úrovni – tedy 1. futsal liga.

 díky zpětné vazbě učitelů i dětí víme, 
že projekt má smysl, a pevně věříme, 
že podpora nsa nebyla poslední. taky 
jsme moc rádi, jakým způsobem k tomu 
přistoupili všichni pedagogové. řada      
z nich si dokonce zapisovala jednotlivá 
cvičení z našich lekcí.

Ve městě Kadaň máme snahu o 
založení první mládežnické futsalové 
akademie v české republice, pod 
názvem international futsal Club 
KadaŇ. svou prací budeme chtít přispět 
k všestrannému rozvoji dětí, k rozvoji 
nového sportu a budeme chtít vychovat 
sportovce pro nejvyšší futsalovou 
ligu. Proto budeme rádi, když se k nám 
právě Vy přidáte! další informace již 
brzy! sledujte nás na sociálních sítích 
tj spartak Perštejn futsal a na nově 
vzniklém webu: www.interfutsal.cz. 

                                                       Jiří Chmelan

Předání dárkových předmětů žákům Sluníčkové školy. Foto klub

liga starších žákyň Ústecko-
libereckého kraje skončila a my 
můžeme být na naše hráčky právem 
pyšní, protože obsadily 1.místo !!

Ve 22 zápasech jsme získali 56 
bodů (18 vítězství, 2 remízy, 2 prohry)                      
s celkovým skóre 122:43 (+79). Prvenství 
máme i v individuální statistice, když 
dominika Maliňaková nasbírala ve 22 
zápasech 63 kanadských bodů (45 gólů 
+ 18 asistencí) a zároveň byla v soutěži 
také nejlepší střelkyní. golmanka eliška 
Vargová v 11 odchytaných zápasech 
obdržela pouze 10 branek (průměr na 
zápas 0,9 gólu), z toho v 6 zápasech 

vychytala čisté konto, a byla tak nejlepší 
gólmankou v soutěži.

děkujeme čf za pohár a holkám za 
super výkony, i když víme, že je stále na 
čem pracovat. V pátek 5.5. odjíždíme do 
Prahy na prestižní turnaj „Czech floorball 
Champ“ (neoficiální Mčr - 12 nejlepších 
týmů z čr). Pro holky to je velká výzva 
a zkušenost zahrát si proti toP týmům. 
turnaj si chceme především společně 
užít a bude to pro nás zakončení velmi 
úspěšné sezony.

děkujeme moc rodičům za podporu a 
fandění při zápasech. 

                                           Miroslav Maliňak

Vítězný tým i s trenéry. Foto FBC DDM Kati Kadaň

dne 6. května bodovali judisté                  
z Kadaně na Velké ceně města Ústí nad 
labem. suverénním vítězem kategorie 
u14 do 42 kg se stal jakub Pipota, který 
dokázal všechna utkání ukončit před 
časovým limitem na ippon. david 
germek vybojoval 3. místo ve velmi 
dobře obsazené kategorii u14 do 50 kg. 
Michal čop 3. místo u14 do 66 kg.

jaroslav zetek

dne 29. dubna jsme s 16 závodníky 
vyrazili na regionální turnaj do Karlových 
Varů. soutěže se zúčastnilo 104 
závodníků z Karlovarského, Plzeňského a 
Ústeckého kraje. zlato vybojoval: david 
germek, Valérie Pokorná, jakub Pipota a 
adam sládek. 2. místo: Klára Chroustová, 
Michal Petráš, jan Vacula, Kryštof Vlček 
a anna zetková. 3. místo: hynek černý, 
natálie nehonská, ondřej Pleticha, jan 
smetánka, Melissa Vokounová, Martin 
zetek a solomiia zhovtoshtan. j. zetek

David Germek (vpravo). Foto Jaroslav Zetek

Jakub Pipota. Foto Martin Pipota

JUDO Kadaň sbírá úspěchy

V sobotu 6. května se tým plavců            
z tj slávie Kadaň zúčastnil velmi silně 
obsazených závodů děčínského poháru. 
V areálu tamního aquaparku si naši 
plavci vylepšovali jeden osobní rekord 
za druhým, až jsme se přiblížili na dosah 
stupňů vítězů. dvakrát nám medaile 
unikla o desetiny sekundy, ale už je 
cítíme ve vzduchu!

na fotografii je vidět, co se také musí 
děti naučit. nejen zvládnutí několika 
plaveckých způsobů, startů, obrátek, 

Mladí plavci             
z Kadaně vyjeli 
znovu získávat 
zkušenosti

včasných nástupů, předstartovní 
procedury... ale také rozplavání v malém 
bazénu společně s několika stovkami 
dalších plavců, kde musí být pohotoví, 
mít ostré lokty a občas schytat ránu - i to 
je součástí závodního plavání. 

                                          Martin Doksanský

Bazén zaplněný při rozplavání. 
Foto TJ Slávie Kadaň

Regionální soutěž 
ve Woodballu, Kubb 
a Mölkky

na soutěž se vydal oddíl kadaňských 
seniorek tj Pohyb a my. soutěž se konala 
25. dubna v Klášterci nad ohří v hezkém 
prostředí za účasti oddílů z Klášterce, 
Chomutova a Kadaně. za kadaňský oddíl 
se účastnilo deset členů. 

Ve hře Kubb se jeho zástupci umístili 
na  prvním, druhém a třetím místě, ve 
Woodballu získal klub první místo, ale 
Mölkky se nevydařily.

                                              M. Křížová, M. Šíl

Hra Kubb (nahoře) a hra Mölkky (dole).
Foto Eliška Zadáková


